



# BUILT for LONGEVITY

At Longevity Acrylics Inc. we manufacture our bathware to the highest quality standards in the industry. We are so proud and confident of our products that we offer The Best Warranty in the Business. You can relax knowing that your Longevity Acrylics product will provide you with years of worry-free comfort.

Longevity Acrylics Inc. warrants to the original purchaser that its acrylic bathware product(s) will be free from defects in material and workmanship under normal use and service for as long as the original purchaser owns the product.

This Lifetime Warranty does not apply to whirlpool or therapeutic components, seats, grab bars, shower doors, acrylic shower bases or other accessories manufactured or supplied by Longevity Acrylics Inc. There are Limitation periods on these items that may be found by visiting our website at [www.longevityacrylics.com/en/warranty](http://www.longevityacrylics.com/en/warranty).

This Lifetime Warranty does not apply to commercial installations. The warranty for commercial installations is limited to 3 years. This Lifetime Warranty shall be considered null and in the following circumstances: if the Longevity Acrylic Inc. product has been moved from its initial place of installation; if it was not installed in accordance with Longevity Acrylics Inc. instructions; or if it has been modified in a manner inconsistent with the product as shipped by Longevity Acrylics Inc.

This Lifetime Warranty shall be considered null and void if the product has been subject to faulty maintenance, misuse, accident or other damage. If you use a rubber or plastic anti-skid mat, make sure to remove it after every shower to avoid harming the surface finish. Any claim will be considered null and void if a rubber or plastic anti-skid mat has been used improperly.

Proof of purchase will be required when making a warranty claim under the Lifetime Warranty – save your sales receipt.

Upon inspection by an authorized Longevity Acrylics Inc. representative, if the unit is found to have a factory defect, it will be repaired. It is at Longevity Acrylics Inc. sole discretion to repair or exchange the product under the Lifetime Warranty. This Lifetime Warranty does not cover any labour or other costs of removal or installation. Longevity Acrylics Inc. will not be responsible for any other incidental or consequential damages attributable to a product defect or to the repair or exchange of a defective product, all of which are expressly excluded from the Lifetime Warranty.

This Lifetime Warranty shall be governed in all respects by the laws of the Province of Ontario and the undersigned hereby irrevocably attorn to the jurisdiction of the courts of Ontario in respect of all matters arising out of this Lifetime Warranty.

*Chez Longevity Acrylics Inc., nous fabriquons nos articles de bains aux normes de qualité les plus élevées de l'industrie. Nous sommes tellement fiers et confiants de nos produits que nous offrons la meilleure garantie sur le marché. Vous pouvez vous détendre en sachant que votre produit Longevity Acrylics Inc. vous donnera des années de confort sans soucis.*

*Longevity Acrylics Inc. garantit à l'acheteur original que son article de bain d'acrylique sera exempt de défauts matériels et de fabrication dans des conditions normales d'utilisation et de service aussi longtemps que l'acheteur initial demeure propriétaire du produit.*

*Cette garantie à vie transférable ne s'applique pas aux articles à remous ou thérapeutiques, aux sièges, aux barres d'appui, aux portes de douche, aux bases de douche en acrylique ou autres accessoires fabriqués ou fournis par Longevity Acrylics Inc. Il y a des périodes de limitation pour ces éléments qui peuvent être trouvées en visitant notre site web au [www.longevityacrylics.com/en/warranty](http://www.longevityacrylics.com/en/warranty).*

*Cette garantie à vie transférable ne s'applique pas aux installations commerciales. La garantie pour les installations commerciales est limitée à 3 ans. Cette garantie à vie doit être considérée comme nulle dans les circonstances suivantes : si le produit Longevity Acrylics Inc. a été déplacé de son emplacement d'installation initial; s'il n'a pas été installé conformément aux instructions de Longevity Acrylics Inc., ou si il a été modifié d'une manière incompatible avec le produit tel que livré par Longevity Acrylics Inc.*

*Cette garantie à vie doit être considérée comme nulle et non avenue si le produit a fait l'objet d'un entretien défectueux, d'une mauvaise utilisation, d'un accident ou autres dommages. Si vous utilisez un tapis anti-dérapant en plastique ou caoutchouc, assurez-vous de l'enlever après chaque utilisation pour éviter de nuire à l'état de la surface. Toute réclamation sera considérée comme nulle et non avenue si un tapis anti-dérapant en plastique ou caoutchouc a été mal utilisé.*

*Une preuve d'achat sera exigée lors d'une réclamation de garantie en vertu de la garantie à vie - sauvegardez votre reçu de vente.*

*Lors de l'inspection par un représentant autorisé de Longevity Acrylics Inc., si l'appareil se trouve à avoir un défaut de fabrication, il sera réparé. C'est à la discrétion de Longevity Acrylics Inc. de réparer ou échanger le produit sous la garantie à vie. Cette garantie à vie ne couvre pas les coûts de main-d'œuvre, d'enlèvement ou d'installation. Longevity Acrylics Inc. ne sera pas responsable de tous dommages indirects ou accidentels, attribuables à un défaut du produit ou à la réparation ou l'échange d'un produit défectueux, qui sont expressément exclus de la garantie à vie.*

*Cette garantie à vie sera régie à tous égards par les lois de la province de l'Ontario et par la présente soussigné irrévocablement à la juridiction des tribunaux de l'Ontario à l'égard de toutes les questions découlant de cette garantie à vie.*



# BUILT for LONGEVITY

First Name / Prénom

Last Name / Nom

Address / Adresse

City / Ville

Province

Postal Code / Code postal

Phone Number / Numéro de téléphone

Email Address / Courriel

Model Purchased / Modèle de l'achat

Store Name / Nom du magasin

Store Associate / Associé du magasin

Date of Purchase / Date de l'achat

Invoice Number / Numéro de facture

Purchase Price / Prix d'achat

Warranties must be registered with Longevity Acrylics Inc. within 90 days of purchase.

Warranty Registration may be completed using our online Warranty Registration Form at: <http://www.longevityacrylics.com/en/warranty/form> or may be mailed or faxed to: **Longevity Acrylics Inc. Warranty Registration, 6861 Richmond Road, Summerstown, ON K0C 2E0**

La garantie doit être enregistrée avec Longevity Acrylics Inc. dans les 90 jours suivant l'achat.

L'enregistrement de la garantie peut être complétée en utilisant notre formulaire en ligne à l'adresse : <http://www.longevityacrylics.com/en/warranty/form> ou peut être envoyé par la poste ou télécopieur à : **Longevity Acrylics Inc. Warranty Registration, 6861 Richmond Road, Summerstown, ON K0C 2E0**